
Protokół Nr 5

Z posiedzenia komisji gospodarczej które odbyło się w dniu 5 sierpnia 2015r. 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Pasoń Marek - przewodniczący
2. Wójcik Grzegorz - członek
3. Sobczak Józef - członek
4. Wróbel Hanna - członek
5. Lukasiewicz Regina - członek

W części posiedzenia komisji uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Pan 
Zenon Zadróżny -  Zastępca Wójta, Pani Krystyna Augustyniak- pracownik UG.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał obecnych i przedstawił 
porządek obrad:

1. Informacja na temat pozyskanych środków z zewnątrz na drogi i chodniki.
2. Omówienie bieżących inwestycji.
3. Rozpatrzenie podań

Ad. Głos zabrał Pan Zenon Zadróżny który poinformował, że zostały rozstrzygnięte przetargi 
na zadania przyjęte do wykonania w roku bieżącym tj.

Budowa chodnika w Dręszewie i Trojanach.
Został rozstrzygnę przetarg na budowę chodnika w Dręszewie. Koszt wykonania tego 
zadania to kwota ok. 108 tys zł. Na budowę chodnika w Trojanach pozostało ok.90 tys. zl. 
Będą czynione starania ab na tobudowę chodnika w Trojanach pozyskać środki z zewnątrz. 
Przebudowa drogi gminnej Karpin -  Dąbrówka
Środki zaplanowane w budżecie — 120 tyś zł + 40 tyś zł to środki pozyskane z zewnątrz 
Na to zadanie również został rozstrzygnięty . Koszt wykonania zadania to 147 tyś zł.
- Budowa drogi Stanisławów
Środki zaplanowane w budżecie 310 tyś. zł. Po przetargu koszt wykonania zadania to 251 tyś. 
zł.
Ad.2 Odnośnie bieżących inwestycji Pan Wójt poinformował, że na dokończeniu jest budowa 
wodociągu w Ludwinowie. Z uwagi na brak naboru wniosków nie można pozyskać środków 
na budowę wodociągu w Ostrówku, ale istnieje możliwość zaciągnięcia pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na bardzo korzystnych warunkach.
Pan Wójt powiedział, że ukończona została rozbudowa szkoły w Józefowie.
Do końca sierpnia ma zostać zakończona modernizacja oczyszczalni ścieków. Prowadzona 
będzie kanalizacja ul. Polnej w Małopolu.
Prowadzona jest inwestycja na ul. Klonowej w Józefowie. Ogłoszony został przetarg na 
montaż lamp ulicznych.

Ad3. Rozpatrzenie podań.

Podanie p. F P ^)Małopole dotyczące wydzierżawienia gruntów na plac zabaw w. 
Koszt 200 zł miesięcznie płatne z góry za cały rok.



Zostało odczytane pismo Starosty Wołomińskiego w sprawie wyjaśnienia stanu prawnego 
związanego z przejęciem drogi w Cisiu.

Radna Hanna Wróbel o dofinansowanie w kwocie 3000 zł na dokończenie odcinka drogi od 
Wszebor w stronę Karolewa.

Przewodniczący komisji wyjaśnił, że środki zarezerwowane do dyspozycji komisji zostały 
już wykorzystane.

Pan Wójt nawiązując do podania powiedział, że wszystkie zadania zaplanowanego do 
wykonania w roku bieżącym dla Karolewa zostały wykonane. Odnośnie podania Pan Wójt 
poinformował, że dokonane zostaną oględziny drogi pod katem faktycznych potrzeb.

Pani Wróbel powiedziała, że wielokrotnie zgłaszała konieczność wykoszenia poboczy i 
wycięcia gałęzi co również nie zostało wykonane.

Pan Wójt odpowiedział, że sprawa ta zostanie zlecona do wykonania.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący komisji

MarckPasojó


